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برگزاری نخستین جلسه مدیریت بهره وری دانشگاه علوم پزشکی تبریز

نخستین جلسه مدیریت بهره وری دانشگاه علوم پزشکی تبریز با حضور رئیس دانشگاه، معاونین و مدیران بخش های

مختلف شنبه دوم بهمن ماه1400 در محل سالن کنفرانس حوزه ریاست دانشگاه برگزار شد.

دکتر بهمن نقی پور- رییس دانشگاه علوم پزشکی تبریز- در این نشست ضمن بررسی آخرین اقدامات صورت گرفته در حوزه مدیریت بهره وری اظهار کرد: ضروری است اهداف

برنامه بهره وری و انتظارات از این برنامه توسط معاونین تدوین و عملیاتی شود.

در ادامه نشست دکترعلی جنتی - معاون توسعه مدیریت و منابع دانشگاه- ضمن ارائه اهداف معاونت در برنامه بهره وری و برنامه عملیاتی دانشگاه بر هماهنگی های بین بخشی

تاکید کرد.

دکترعبادی مدیر توسعه سازمان و تحول اداری دانشگاه نیز الزامات قانونی برنامه بهره وری، تاریخچه اقدامات انجام یافته و اقدامات مورد انتظار از معاونت ها را تشریح کرد.

در پایان این جلسه مقرر شد، جلسات کمیته مدیریت بهره وری دانشگاه هر دو هفته یکبار در معاونت ها و هر سه ماه یکبار با حضور رئیس دانشگاه تشکیل و گزارش اقدامات

انجام یافته ارائه شود.
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